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Zgodnie z art. 24 ust. 3 i 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. 

poz. 713 ze zm.) proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania:

Na 73 Sesji Rady Gminy Ustronie Morskie w dniu 28.03.2024 r., na zadane pytanie dot. sposobu 

wykorzystania kostki chodnikowej z remontowanej ul. Bolesława Chrobrego została przekazana 

informacja, że kostka została składowana na bazie GOSiR a część przewieziona do Wieniotowa i tam 

miała być „zmielona” i wykorzystana na drogi w Wieniotowie.

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania:

1. Ile metrów kostki zostało usuniętych z ciągów komunikacyjnych ul. Bolesława Chrobrego 

i jakiego rodzaju ?

2. Ile metrów ww kostki zostało poddane kruszeniu, gdzie i do czego została użyta ?

3. Ile metrów kostki zostało odzyskane, czy i gdzie została kostka wykorzystana oraz gdzie jest 

składowana ?

4. Jeżeli kostka została skruszona, proszę podać koszt usługi i kiedy się odbyła ?

Proszę o udzielenie odpowiedzi, na każde z pytań osobno.

Z poważaniem
Andrzej Staszak


